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Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

ΘΕΜΑ: «Υπολειτουργία του Γαστρεντερολογικού ιατρείου, στο “Γενικό 
Νοσοκομείο Ιωαννίνων - Γ. Χατζηκώστα”» 

 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Στο “Γενικό Νοσοκομείο Ιωαννίνων Γ. Χατζηκώστα”, για πολλά χρόνια, δεν 
λειτουργούσε Γαστρεντερολογικό Ιατρείο. Τα τελευταία χρόνια, με την συμβολή ενός 
μόνο γαστρεντερολόγου, το Ιατρείο λειτουργούσε, καθημερινά, τις πρωινές ώρες, 
εξυπηρετώντας τους πολίτες και πραγματοποιώντας εφημερίες. Η πανδημία άλλαξε τα 
δεδομένα και το άνω Νοσοκομείο, προκειμένου να καλύψει τις ανάγκες του Τμήματος 
Επειγόντων, μείωσε δραματικά τις εφημερίες του Γαστρεντερολογικού Ιατρείου. Τον 
περασμένο Δεκέμβριο, το εν λόγω Γαστρεντερολογικό Ιατρείο εφημέρευσε μόνο 4 
ημέρες. Αξίζει να αναφερθεί ότι, ο εκεί γιατρός μετακινήθηκε και εφημερεύει στα 
Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών («ΤΕΠ») του άνω νοσοκομείου. Η προσληφθείσα, 
δε, επικουρική γιατρός, ενώ βρίσκεται σε άδεια ειδικού σκοπού, εξαναγκάζεται από την 
Διοίκηση, αντί να προσφέρει υπηρεσία στο τμήμα της, να κάνει εφημερίες στη διαλογή 
των «Τ.Ε.Π.». Οι προσφερόμενες υπηρεσίες στα «Τ.Ε.Π.» γίνονται με τέτοιο τρόπο που 
καταστρατηγείται το νόμιμο ωράριο εργασίας, ενώ τίθεται σε κίνδυνο η ασφάλεια 
γιατρών και ασθενών, καθώς, δεν υπάρχει μεσοδιάστημα ανάπαυσης. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Σε ποια άμεσα μέτρα προτίθεσθε να προχωρήσετε, ώστε να αντιμετωπισθεί 
αποτελεσματικά και έγκαιρα η υποστελέχωση και υποβάθμιση του Γαστρεντερολογικού 
Ιατρείου, στο «Γενικό Νοσοκομείο Ιωαννίνων - Γ. Χατζηκώστα»; 
 

2. Με ποιο τρόπο προτίθεσθε να παρέμβετε, για να επιλυθεί άμεσα το πρόβλημα 
έλλειψης ιατρικού προσωπικού στο ανωτέρω νοσοκομείο, λαμβάνοντας υπόψη ότι, 
υπάρχουν σημαντικά προβλήματα στις υπηρεσίες υγείας που παρέχονται εντός του εν 
λόγω νοσοκομείου προς τους πολίτες, αλλά και ιατρικά περιστατικά, που χρήζουν 
άμεσης αντιμετώπισης; 
 
 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3273

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/1/2021




